

Fête de l'école

Samedi 25 juin 2022

Le monde de Disney



Chers parents,

L'équipe de l'EPBI et tous les élèves sont heureux de vous accueillir le samedi 25 juin 2022 pour sa fête annuelle.

Ensemble, partons redécouvrir les classiques du monde de Disney pour la plus grande joie des petits et des grands.

Le spectacle aura lieu dans le parc de l'école et débutera à 14H30.

Nous vous remercions d'accompagner votre enfant dans sa classe à 14h00 (13H45 pour les enfants des classes maternelles) où il sera pris en charge par les enseignants.

L'entrée se fera pour tous, élèves et parents, par le grand portail vert de EPBI 1.

Pensez à prévoir pour votre enfant une gourde d'eau et une casquette.

Une buvette sur place vous permettra de vous rafraîchir.

A très bientôt !



The EPBI School Show

Saturday 25th June 2022

The World of Disney



Dear Parents,

The EPBI members of staff and all the pupils are thrilled to welcome you to our annual school show on Saturday 25th June 2022.

We are planning to take you on a trip to discover The World of Disney, for the pleasure of both the young and old.

The show will take place in the school park and will start at 2.30pm.

We would like to ask you to take your child to their classroom at 2pm (1.45pm for the Kindergarten classes) where their teachers will be waiting for them.

The entrance for everyone (both students and parents) will be the big green gate in EPBI 1.

Please provide your child with a sun hat or cap as well as a bottle of water.

There will be a bar in the park to buy soft drinks and refreshments.

See you soon!

